
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand maart was de CDA-fractie 
binnen en buiten het raadshuis aan het werk voor onze gemeente. Zo 
gingen we op werkbezoek bij de Oosterweide in Pesse en stelden we 
schriftelijke vragen over achterstallig wegenonderhoud. In deze 
nieuwsbrief blikken we hierop terug.  

 

CDA stelt schriftelijke vragen over toekomst van voormalige 
schoolgebouw Het Blokland in Noordscheschut. 

In 2023 is basisschool Het Blokland in 
Noordscheschut gesloten vanwege het 
geringe aantal leerlingen. Het 
schoolgebouw aan het Zwarte Dijkje 
staat sindsdien leeg, in afwachting van 
een mogelijke verkoop. Raadslid Aaf-
Tineke Bisschop ontving vanuit 
Plaatselijk Belang Noordscheschut 
signalen dat de communicatie over de 
toekomst van het schoolgebouw 
moeizaam verloopt. Voor Bisschop is 
dat reden om schriftelijke vragen te 
stellen aan het college van 
burgemeester en wethouders. 

Bisschop licht toe: “Nadat de schoollocatie van Het Blokland gesloten is, is 
het schoolgebouw weer in eigendom overgedragen aan de gemeente. Het 
college heeft vervolgens besloten om het pand te gaan verkopen. Hiervoor 
moet worden bepaald welke bestemming en mogelijkheden de locatie kan 
krijgen. Er wordt hier echter nauwelijks over gecommuniceerd met de 
inwoners van Noordscheschut, terwijl inwoners van Noordscheschut veel 
waarde hechten aan het kenmerkende gebouw in het centrum. Het CDA 
vindt het belangrijk dat inwoners van Noordscheschut betrokken worden 
bij de toekomst van het voormalige schoolgebouw, ook als er geen nieuws 
is. Daarom heb ik schriftelijke vragen gesteld aan het college.” 
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Bisschop vraagt het college naar de voortgang van de plannen voor het 
schoolgebouw en hoe het college hierover communiceert naar de inwoners. 
Verder vraagt Bisschop of het college bereid is om de inwoners van 
Noordscheschut te betrekken bij de plannen voor het gebouw. 

 

CDA is mede-indiener van motie voor behoud van TVM 

Tijdens de raadsvergadering van 7 maart heeft het CDA een motie mede-
ingediend over het mogelijke vertrek van TVM uit Hoogeveen. Onlangs werd 
duidelijk dat het verzekeringsbedrijf weer overweegt om Hoogeveen te 
verlaten voor een andere vestigingsplaats. Een groot aantal politieke 
partijen wil dit voorkomen en diende daarom een motie hierover in.  

Fractievoorzitter a.i. Bert Otten licht toe: “TVM, voorheen Transvemij, is 
historisch sterk verbonden met Hoogeveen. Veel van onze inwoners kennen 
wel iemand die bij TVM werkt en ook levert het verzekeringsbedrijf 
werkgelegenheid op voor onze middenstand en de toeleveranciers. Wij 

hebben daarom een motie ingediend, 
waarin we het college oproepen om 
alles te doen wat binnen zijn 
mogelijkheden ligt om ervoor te 
zorgen dat de verzekeraar voor 
Hoogeveen behouden blijft. Daarnaast 
roepen we TVM op om rekening te 
houden met de warme band tussen 
TVM en Hoogeveen. Gelukkig kon deze 
motie op een brede steun rekenen van            
de raad. De motie werd unaniem 
aangenomen.” 

 

CDA stelt schriftelijke vragen over achterstallig 
wegonderhoud 

Op vrijdag 22 maart verscheen in de Hoogeveensche Courant een artikel 
over achterstallig onderhoud van wegen in de gemeente Hoogeveen. In de 
bochten van de Kinholtsweg en in het asfalt van de Griendtsveenweg en de 
Leeuweriklaan zitten diepe kuilen, tot ongemak van automobilisten. De 
CDA-fractie vindt goed onderhoud van wegen en fietspaden belangrijk en 
stelt daarom schriftelijke vragen aan het college. 



Raadslid Aaf-Tineke Bisschop licht toe: 
“Voor het CDA geldt dat wat goed is, ook 
goed moet blijven. Daarom vinden wij het 
belangrijk dat wegen en fietspaden goed 
worden onderhouden. Uit het artikel van 
de Hoogeveensche Courant blijkt dat dit 
niet op orde is bij de Griendtsveenweg, de 
Kinholtsweg en de Leeuweriklaan. 
Inwoners klagen bovendien over een 
slecht wegdek op een aantal andere 
wegen, fiets- en wandelpaden. Er is dus 
werk aan de winkel. Daarom heb ik 
schriftelijke vragen gesteld aan het 
college.” 

Bisschop vraagt het college naar de inspectie van wegen en de voortgang 
van het wegenonderhoud in 2024. Daarnaast vraagt Bisschop waarom bij 
de Kinholtsweg is gekozen voor waarschuwingsborden en tijdelijke 
maatregelen zijn genomen bij de Griendtsveenweg en de Leeuweriklaan. 
Tot slot vraagt Bisschop wanneer het college in 2024 komt met een nieuw 
wegenbeheerplan.  

 

CDA-fractie brengt werkbezoek aan De Oosterweide in Pesse 

Op vrijdag 1 maart hebben raadsleden Arnold de Weerd en Aaf-Tineke 
Bisschop een werkbezoek gebracht aan camping en groepsaccommodatie 
De Oosterweide in Pesse. De camping is sinds februari 2021 in handen van 
eigenaren David Wassenaar en Yvonne Slotema en er wordt volop ingezet 
op duurzaamheid, gastvrijheid en digitalisering.  

Raadslid Arnold de Weerd vertelt: “Na een hartelijk ontvangst hebben we 
een rondleiding gekregen over de camping 
en door de groepsaccommodatie. David en 
Yvonne zijn continu bezig met 
duurzaamheid. De onderneming is 
energieneutraal en er wordt gewerkt met 
een warmtepomp en een zonneboiler. Ze 
zijn positief over de sfeer, het winkelaanbod 
en de faciliteiten in Hoogeveen. Er zijn echter 
volgens hen ook aandachtspunten, wat 
betreft de toeristenbelasting, de 
dienstverlening van de gemeente en de 
bewegwijzering naar toeristische 
ondernemingen. Deze aandachtspunten 



brengen we mee naar de fractie. David en Yvonne, bedankt voor het 
hartelijke en gastvrije ontvangst!” 

 

Gemeenteraad Hoogeveen neemt afscheid van burgemeester 
Karel Loohuis 

Tijdens een extra raadsvergadering op dinsdag 26 maart is afscheid 
genomen van burgemeester Karel Loohuis. Loohuis was vanaf 2011 
burgemeester van de gemeente Hoogeveen en besloot na zijn tweede 
termijn voor een korte periode door te gaan, zodat de gemeenteraad op 
zoek kon gaan naar een nieuwe burgervader. Deze is gevonden in Martijn 
Breukelman, CDA-wethouder in de gemeente Hardenberg. Breukelman 
wordt op 3 april beëdigd, waarmee de termijn van Loohuis eindigt. Het is 
reden om met een lach en een traan afscheid te nemen van burgemeester 
Karel Loohuis. 

Fractievoorzitter Bert Otten sprak namens de CDA-fractie Loohuis toe: 
“Karel, als CDA-fractie hebben we je altijd ervaren als een vriendelijke en 
geïnteresseerde burgervader, die openstond voor kritiek, maar die ook zei: 
tot hier en niet verder. En duidelijkheid is het belangrijkste dat er is, waarbij 
‘nee’ ook een antwoord is. Nu stop je ermee. Er is een tied van koom’n en van 
gaon. De CDA-fractie wenst jou en Rina, kinderen en kleinkind veel plezier 
met elkaar en het gaat jullie goed.” 

Als afscheidscadeau overhandigde Otten namens de fractie een ingelijste 
schets van de pastorie van de gereformeerde kerk in Hollandscheveld – de 
eerste (tijdelijke) woning van Loohuis in de gemeente Hoogeveen.  

 

 

 


